
百佳百佳百佳百佳推广推广推广推广 

PARKnSHOP Promotion 

 

百佳是香港当仁不让的零售业领跑者，并在中国大陆及港、澳地区分店数超过

300 家。其中在东莞有 8 家百佳门店，每个店都是您超市购物的理想场所。从 11

月开始,百佳与球会联合推出了高尔夫体验推广活动。您只需在东莞任意一家百

佳超市店铺当月购物累计满1000元，即可50元换购价值165元高尔夫体验套装；

累计消费满 3000 元,即可 360 元换购价值 615 元高尔夫体验套装。 

 

PARKnSHOP is one of the largest supermarket chains in Hong Kong and 

operates more than 300 outlets in Hong Kong, Macau, and Mainland China.In 

Dongguan, they have 8 stores which are very convenient for you to go 

shopping. From November, PARKnSHOP has been promoting a wonderful golf 

experience with Harbour Plaza Golf Club. In the same month and in any 

PARKnSHOP in Dongguan, for 1000RMB goods purchased, adding 50RMB in 

cash you’ll get a golf experience package worth 165RMB; for 3000RMB goods 

purchased, adding another 360RMB in cash you’ll get a golf experience 

package worth 615RMB.  

 

除此之外，百佳将从 12 月 5 日至 12 月 25 日推出会员周年庆活动，更多特别优

惠及会员特权等您来，详情如下： 

 

-新会员 5 折换购指定商品 

-劲爆会员价 

-12 月 12 日全场 12 倍积分 

-幸运大抽奖,赢 50000 积分 

 

Also, PARKnSHOP member anniversary celebration will start from December 

5th-25th, and they have many special offers and privileges for members, details 

please see below: 

 

-Recruit New Member + welcome PWP aricle with 50% discount 

-Member Price 

-12*Extra Points on 12th Dec 

-Lucky draw to win 50000points 

 

 

时间有限，快来参与吧！ 

Time is limited so please don’t miss it!  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


